



To: Boursa Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت الحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Suspending the shares of Ekttetab Holding Company from trading in Kuwait Securities Exchange

On 08/12/2021, the CMA's Board of Commissioners issued a resolution No. (136) of 2021, which states the following:

- Suspending the shares of Ekttetab Holding Company from trading in Kuwait Securities Exchange from 09/12/2021, until implementing the Disciplinary Board's resolution issued on 01/04/2021, regarding the subscription to the capital increase of Jiyad Holding Company, which began on 2017, provided that the Authority shall be provided with those financial statements no later than 31/03/2022
- Canceling the listing of Ekttetab Holding Company from Kuwait Securities Exchange in the event of failure to fulfill the requirements stipulated in the first Article of this Resolution no later than 31/03/2022

Currently, the company is working to take all the necessary actions and procedures to implement this resolution, and to communicate with the concerned authorities to reach the appropriate way to deal with this issue.

الموضوع: إيقاف سهم شركة اكتتاب القابضة عن التداول في بورصة الكويت للأوراق المالية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإنه وبتاريخ 2021/12/08 صدر قرار رقم (136) لسنة 2021 عن مجلس مفوضي هيئة أسواق المال، الكويت والقاضي بالتالي: 1. إيقاف سهم شركة اكتتاب القابضة عن التداول في البورصة اعتباراً من تاريخ 2021/12/09 لحين تنفيذ قرار مجلس التأديب الصادر بتاريخ 2021/04/01 بشأن الاكتتاب في زيادة رأس مال شركة جياد القابضة عام 2017. على أن يتم تزويد الهيئة بالبيانات المالية التي تعكس تنفيذ القرار في موعد أقصاه 2012/03/31.

إلغاء إدراج أسهم الشركة في بورصة الكويت في حال عدم إلتزامها بإستيفاء الوارد
 في البند رقم (1) خلال الفترة الزمنية المحددة والتي تنتبي في 2022/03/31.

علماً بأن الشركة تعمل حالياً على إتخاذ الإجراءات اللازمة حيال تصويب الأمر وتنفيذ قرار مجلس التأديب ومخاطبة الجهات المعنية للوصول إلى الطريقة المناسبة في معالجة الموضوع.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

ies C

عارف عبدالله العجمي رئيس مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure form of Material Information

14 / 12 / 2021		التاريخ Date
Ektettab Holding Co.	شركة اكتتاب القابضة	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
On 08/12/2021, the CMA's Board of Commissioners issued a resolution No. (136) of 2021, which states the following: 1. Suspending the shares of Ekttetab Holding Company from trading in Kuwait Securities Exchange from 09/12/2021, until implementing the Disciplinary Board's resolution issued on 01/04/2021, regarding the subscription to the capital increase of Jiyad Holding Company, which began on 2017, provided that the Authority shall be provided with those financial statements no later than 31/03/2022 2. Canceling the listing of Ekttetab Holding Company from Kuwait Securities Exchange in the event of failure to fulfill the requirements stipulated in the first Article of this Resolution no later than 31/03/2022 Currently, the company is working to take all the necessary actions and procedures to implement this resolution, and to communicate with the concerned authorities to reach the appropriate way to deal with this issue.	بتاريخ 2021/12/08 صدر قرار رقم (136) لسنة 2021 عن مجلس مفوضي هيئة أسواق المال، الكويت والقاضي بالتالي: 1. إيقاف سهم شركة اكتتاب القابضة عن التداول في البورصة اعتباراً من تاريخ 2021/12/09 لحين تنفيذ قرار مجلس التأديب الصادر بتاريخ 2021/04/01 بشأن الاكتتاب في زيادة رأس مال شركة جياد القابضة عام 2017، على أن يتم تزويد الهيئة بالبيانات المالية التي تعكس تنفيذ القرار في موعد أقصاه 2022/03/31. 2. إلغاء إدراج أسهم الشركة في بورصة الكويت في حال عدم إلتزامها باستيفاء الوارد في البند في حال عدم التزامها باستيفاء الوارد في البند تنتهي في 2022/03/31. تنتهي في 2022/03/31 على إتخاذ الإجراءات اللازمة حيال تصويب الأمر وتنفيذ قرار مجلس الطريقة المناسبة في معالجة الموضوع.	المعلومة الجوهرية Material Information
Shall be disclosed when the appropriate accounting treatment is found	سيتم الإفصاح عنها حين إيجاد المعالجة المحاسبية المناسبة	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة الmpact of the material information on the company's financial position
Services and the service of the serv		



عارف عبدالله العجمي رئيس مجلس الإدارة